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Abstract (en)
An inductive electrical transformer for medium voltage has a soft-magnetic core (1) to which a primary winding (2) and a secondary winding (3)
are assigned within a casing (4,5). In order to achieve a high level of operational reliability with a simple structure, the casing (4,5) encloses the
magnetic core (1), with the windings (2,3), on all sides in a gas-tight manner, the cavity which accommodates the magnetic core with the windings
being filled with SF6 insulating gas. <IMAGE>

Abstract (de)
Ein induktiver elektrischer Spannungswandler für Mittelspannung weist einen weichmagnetischen Magnetkern (1) auf, dem eine Primärwicklung
(2) und eine Sekundärwicklung (3) innerhalb einer Umhüllung (4,5) zugeordnet sind. Um bei einfachem Aufbau eine hohe Betriebssicherheit zu
erreichen, umschließt die Umhüllung (4,5) den Magnetkern (1) mit den Wicklungen (2,3) allseitig gasdicht, wobei der den Magnetkern mit den
Wicklungen aufnehmende Hohlraum mit SF6-Isoliergas gefüllt ist. <IMAGE>
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